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Z á p i s n i c a 
 

z tridsiateho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Heľpa 

konaného dňa 27. 02. 2025, OcÚ Heľpa 

  

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

OZ bolo uznášaniaschopné – prítomní 6 poslanci 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

   

K bodu č. 1 - Otvorenie  

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Heľpe otvoril starostu obce. 

Privítal prítomných poslancov, skonštatoval, že OZ je uznášaniaschopné ďalším vedením 

schôdze poveril Mgr. Oravkinovú 

 

K bodu č. 2 Program rokovania 

 

Oravkinová - Prečítala návrh programu: 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Prerokovanie žiadostí občanov 

5. Schvaľovanie zmlúv 

6. Zmena rozpočtu Obce Heľpa na rok 2025 rozpočtovým opatrením č.1/2025 

7. Kontrola plnenia uznesení 

8. Rôzne 

9. Interpelácie 

10. Záver 

 

Otvorila diskusiu. Do diskusie sa nikto neprihlásil, dala o návrhu hlasovať. 

 

Hlasovanie za: 6 Zibrík, Skladaný, Koreňová,   Fiľo, Oravkinová,  Šťavina,  

  proti: 0   

  zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie číslo 456/2025, ktoré je neoddeliteľnou  

súčasťou zápisnice. 

 

K bodu č. 3  Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

Mgr.Oravkinová - určila overovateľov zápisnice Zdena Šťavinu a Pavla Zibríka, za 

zapisovateľku  Mgr. Máriu Kemkovú 

 

K bodu č. 4 – Žiadosti od občanov 
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Ing. Oravkinová - predniesla opakovanú žiadosť  p. Pompovej o odkúpenie pozemku, ktorá 

bola predmetom prejednávania na 24. zasadnutí OZ a uznesením č. 394 nebola schválená. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Heľpe  

schvaľuje 

žiadosť p. Dariny Pompovej, bytom Farská 562/17, 976 68 Heľpa o odkúpenie časti pozemku 

evidovanej na  parcele  č. 1856/1 v katastrálnom území obce Heľpa zapísanej na LV č. 2798 

Mgr. Oravkinová – otvorila diskusiu 

Udelenie slova p. Pompovej – žiadateľke 

 

Hlasovanie za: 6 Zibrík, Skladaný, Koreňová,   Fiľo, Oravkinová,  Šťavina,  

  proti: 0   

  zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie číslo 457/2025, ktoré je neoddeliteľnou  

súčasťou zápisnice. 

 

Pompová – chce sa spýtať poslancov, prečo neschválili žiadosť,  bývajú pod kopcom, chcú 

mať pristupovú cestu, pýta sa, kvôli čomu musia chodiť po blate? Prečo im to bolo zamietnuté 

– žiadosť na odkúpenie pozemku. Chcú si vybudovať oplotenie a upraviť prístupovú cestu. 

 

Udelenie slova p. Pustajovej 

 

Hlasovanie za: 6 Zibrík, Skladaný, Koreňová,   Fiľo, Oravkinová,  Šťavina,  

  proti: 0   

  zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie číslo 458/2025, ktoré je neoddeliteľnou  

súčasťou zápisnice. 

 

Pustajová – nie je to vec, ktorá by bola nemožná, neschvaliteľná, v tom dome bývajú roky, 

doteraz zháňajú finančné prostriedky, chcú si postaviť plot, keď kupovali pozemok, nevedeli, 

že tam nie je pozemok, chcú si upraviť breh v rámci svojich možností, nechcú sa dostať na 

cestu, chcú iba opraviť a oplotiť to čo sa dá, doteraz sa im to nedalo, všetci pracujú, nie sú 

vandali, nevidí dôvod, prečo by  si to nemohli opraviť, sú to ich peniaze, ktoré si šetrili, chcú 

si dom opraviť a ohradiť a oplotiť zo svojich vlastných peňazí.  Nič nežiadajú od obci, len 

chcú sprístupniť prístupovú cestu.  
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Udelenie slova p. Pompovi 

Hlasovanie za: 6 Zibrík, Skladaný, Koreňová,   Fiľo, Oravkinová,  Šťavina,  

  proti: 0   

  zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie číslo 459/2025, ktoré je neoddeliteľnou  

súčasťou zápisnice. 

 

Pompa – vlastne keď im privezú  drevo na kúrenie, musia to vysypať na ceste, chcú si na 

svoje vlastné náklady  vybudovať prístupovú cestu, aby neohrozili nikoho, susedov,  

 

Starosta – na danej ulici je technický problém sú tam inžinierske siete, ak by sa breh skopal, 

hrozí, že by sa siete poškodili. Načierno ste si zabetónovali stĺpiky, bola tam vyslaná komisia 

na posúdenie skutkového stavu, ktorá zhodnotila, že je to vybetónované nezákonne, že cesta 

je tam úzka a nebude priechodná. Posielal výzvu na odstránenie  čiernej stavby, nereflektovali 

ste na ňu a dodnes je to neodstránené. 

 

Udelenie slova p. Sujovej 

Hlasovanie za: 6 Zibrík, Skladaný, Koreňová,   Fiľo, Oravkinová,  Šťavina,  

  proti: 0   

  zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie číslo 460/2025, ktoré je neoddeliteľnou  

súčasťou zápisnice. 

 

Sujová – je tu v zastúpení splnomocnenca vlády pre rómske komunity. Prišla na podnet p. 

Pompovej – zamietnutie žiadosti o odkúpenie pozemku, konzultovali spoločne možnosti, 

navštívila rodinu, sú to slušní občania obce Heľpa, hľadajú spoločné riešenie, aby sa tejto 

rodine vyhovelo. Práve tu je situácia, kde si to chcú spraviť, stretáva sa s problémami, že 

rómovia vystavia načierno stavby a samospráva má s tým problém, ako ich odstrániť. Chcú 

im pomôcť, stavba rodinného domu je legálna. Postavili si to z vlastných finančných 

prostriedkov. Chcú si to ošetriť , aby sa predišlo škodám, chcú mať len to, aby mohli mať 

slušný prístup k domčeku. Chce rodine naozaj pomôcť. 

Fiľo – za seba povie, že dostávajú x žiadosti od občanov o odkúpenie pozemkov, nerozlišujú, 

nerobia žiadnu diskrimináciu nikoho. Hája záujmy obce, aby bol zabezpečený prejazd po tejto 

komunikácii. V tomto vidí problém, ako si osadili a zabetónovali tyčky bez toho, aby žiadali 

súhlas. Nemôžeme niečo predať komukoľvek, bez zváženia, či bude prejazdná cesta. Na 

začiatku bola spravená chyba, že sa prišlo s vyhrážkami, namiesto toho, aby sa hľadalo 

riešenie. Nemôžeme si dovoliť odpredať pozemok a nebude zabezpečená prejazdnosť 

miestnej komunikácie, prípadne budú ohrozené inžinierske siete, ktoré popod cestu vedú. Kto 

bude zodpovedať za to, že ak si to odkúpia a urobia do svahu zásah a zosype sa im to na dom. 

Šťavina – bolo to povedané, že ste si na to šetrili. Vás nenapadlo, že nemáte prístupovú cestu? 

Boli sme na to pozrieť, cesta je úzka, sú tam inžinierske siete, v zime sa to pluhuje. Ak sa tam 
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postaví plot, cesta bude neprejazdná – hoci je to jednosmerná cesta. Bude to problém 

nedostanú sa tam autá a problém bude aj so zberom komunálneho odpadu. Chránime našich 

občanov a nemyslím si, že robíme niekomu napriek. Tým plotom,  ste narušili zeminu 

a v podstate aj svah. Chránite sami seba, lebo ak sa cesta zrúti, teda na Váš dom, koho budete 

obviňovať? Kto bude za to zodpovedný? To budeme tam stavať potom oporný múr?  Kto nám 

zaručí, že za plotom neurobíte nejaký strmý spád a cesta sa nezosunie? 

Zibrík – bol to pozrieť osobne, už vtedy hovoril, že je tam problém s ich stavbou, nikto nie je 

zaujatý. Ak sa to podkope, svah pôjde dole. Niekto musí určiť, či je tam možné robiť niečo. Je 

tam kanalizácia. Tu nikto nechce robiť problémy. Hneď ste zabetónovali stĺpy. Nikto sa pod 

toto nepodpíše, že sa to môže tam robiť. Ak sa Vám to posunie, kto to bude za to zodpovedný. 

Treba to ošetriť, podložiť a až potom sa tam možno bude môcť niečo budovať. 

Šťavina – ako povedal poslanec, ak chcete niečo robiť, v prvom rade si musíte uvedomiť 

riziká, zavolať statika, ktorý vám povie, áno môžete tu robiť úpravy v takom rozsahu, aby sa 

to neposunulo. Vy sa odvoláte áno, nám to bolo schválené poslancami. Treba zavolať statika, 

po posúdení sa môžeme o tom rozprávať. V tomto čase sa nemôžeme o tomto baviť – je tam 

neprejazdnosť áut.  Treba prísť na úrad s posudkom od statika, stavebný úrad následne bude 

posudzovať, čo sa môže budovať. 

Starosta – máte vydefinovanú parcelu, nemáte presne určené, čo chcete kúpiť, výmeru a pod., 

vy by ste si mali presne vytýčiť miesto, kde to chcete a čo vlastne chcete. Nechceme vám zle, 

už teraz toto osadenie robí problém zberným vozom. Už teraz je potrebné sa tomu vyhnúť 

a posúvať plot nižšie. Je potrebné mať potvrdenie odborníkom, všetko si vysvetľujete 

nesprávne, žiadosť ste podali bez bližšieho určenia. 

Pompa – objasňuje poslancom – po prvé p. Zibrík, kde sú nabité tyčky, nechcú robiť 

oplotenie, čo sa týka tyčiek – sú zabetonóvané, bude tam iba pletivo, nezavadzalo by to. V jari 

sa odstránia tyčky. Je tam urobený oporný múr, berie ich voda, chcú si spraviť žľaby. Ak si 

človek chce vyjadriť svoj vlastný názor. My nejdeme robiť prístupovú cestu ako sú tyčky. My 

sme si pozemok odkúpili z vlastných zdrojov. Berie ich voda aj z jednej aj druhej strany. 

Nejdú robiť nič, žiadne odkopy. Vrch vytiahneme.  

Starosta – viete dobre, že vám vychádzame v ústrety, oslovil sme vás ústne o tom plote, že ste 

to postavili na cudzom pozemku, ešte pred zimou, nezareagovali ste. Postavili ste stavbu na 

cudzom pozemku bez súhlasu vlastníka. Boli ste kontaktovaní úradom, dostali ste písomnú 

výzvu, nereagovali ste na to, varoval som vás, že toto bude mimo starostovej kompetencie. 

Chcete od poslancov, aby niečo schválili, - zatiaľ o presne nezistenej výmere, čo chcete? Vy 

tu hovoríte o plote, že si posuniete hocikde – kde? Ako chcete od poslancov aby  rozhodli 

o niečom o čom nevedia, nemajú v tom jasno. 

Fiľo – p. Sujová, myslíte si, že robíme prekážky občanom? Vidíte aký je skutkový stav, aké 

sú právne skutočnosti, my nemôžeme schváliť niečo fiktívne, a potom tam bude niečo 

vystavané o čom my ani nevieme a čo si títo občania zmyslia. Poďme spolupracovať, 

komunikovať, potom niečo schvaľovať 

Sujová – práve preto sú v tejto zostave, toto je ich zámerom, aby prišli k tomu čo im pomôže. 

Ak prídu a dodajú odborný posudok, pôjdeme touto cestou. Nie je problém, vybavia odborný 

posudok a začnú vybavovať legitímne. Ďakujem za takúto komunikáciu, poďme 

spolupracovať tak, aby aj rodina bola uspokojená ale legislatívne. Rozumie tomu, čo sa 

vyžaduje. Potvrdili, že nie je problém, chcú iba prístupovú cestu, chodník je mimo obecnej 

cesty, musí to byť geometricky vymerané a posúdené. 
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Pompová – doniesla si drevo, že keby ten človek bol taký ústretový, to sú klaty, nejde o cestu, 

nepotrebuje to, potrebuje prístupovú cestu k domu. Prišiel urbarista – toto je moje, nechce 

ublížiť nikomu, riešte starosta aj toto, o akú čiernu stavbu ide. My nemáme čiernu stavbu 

Šťavina – ochranné pásma od plynovodu, od vodovodu.... bude to dodržané? My nemôžeme 

schváliť bez znaleckého posudku. Viem, že v dobrom úmysle chcete. 

Sujová – výstupom by mohlo byť – konkrétne vymeranie a zabezpečenie odborného 

stavebného, statického posudku – vlastne vypracovaný projekt  

Zibrík – ja keď chcem niečo stavať, na to je stavebný úrad, ktorý sa vyjadrí kladne, nemáme 

problém, ale ak bude problém, ak niečo vykopete je potrebný oporný múr. Nie že nechceme, 

ale je potrebné postupovať podľa zákona. Stavebné konanie – kto vám to podpíše? 

Pompová – bol si tam, videl si to, ide nám o to, aby sme mali prístupovú cestu 

Starosta – chcel reagovať na Pompovú, že toto tu je zbytočné, vy ste ma obvinili z klamstva. 

Spoločne sme boli na stavebnom úrade pri pracovníčke, ktorá podrobne vysvetlila všetky 

kroky, ktoré sú potrebné k tomu, aby mohla byť stavba začatá a ako máte postupovať. My 

sme vám vyšli maximálne v ústrety. 

Pompa – chce sa spýtať – starosta tvrdí, že nám vychádza v ústrety, keď sa s ním chcel 

rozprávať, tak odmietol. On je dosť inteligentný aby pochopil. Zaujíma ho, prečo ponúka na 

odpredaj pozemku, ktorý bol odpredaný. 

Mgr. Oravkinová – vyjadrujeme sa k tejto žiadosti  

 

Návrh tajného hlasovania 

  

Hlasovanie za: 6 Zibrík, Skladaný, Koreňová,   Fiľo, Oravkinová,  Šťavina,  

  proti: 0   

  zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie číslo 461/2025, ktoré je neoddeliteľnou  

súčasťou zápisnice. 

 

Návrh uznesenia ešte raz prečítané 

Tajné hlasovanie – rozdaných 6 hlasovacích lístkov, prijatých 6 hlasovacích lístkov,  

Za:  0 

Proti: 6 

 

Uznesenie nebolo schválené 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie číslo 462/2025, ktoré je neoddeliteľnou  

súčasťou zápisnice. 

 

Sujová – chce si to ujasniť, postup platí ten, ktorý sme si dohodli – vypracovanie projektu 

Mgr. Oravkinová – áno, žiadosť je teraz neschválená, je potrebné postupovať podľa pokynov 

stavebného úradu. 

 

Ing. Oravkinová predniesla žiadosť spoločnosti GLS General Logistics System Slovakia, 

s.r.o., so sídlom Budča 1039, 962 33 Budča, IČO: 36624942 o prenájom časti pozemku na  
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parcele KNC č. 1337/1,  o výmere 1,12 m2, druh pozemku – zastavaná plocha a nádvorie, 

nachádzajúci sa v intraviláne obce Heľpa, zapísaný na LV č. 701 vo vlastníctve obce Heľpa  

Podala návrh na uznesenie: 

 

Obecné zastupiteľstvo  v Heľpe schvaľuje:  

 

žiadosť spoločnosti GLS General Logistics System Slovakia, s.r.o., so sídlom Budča 1039, 

962 33 Budča, IČO: 36624942 o prenájom časti pozemku na  parcele KNC č. 1337/1,  

o výmere 1,12 m2, druh pozemku – zastavaná plocha a nádvorie, nachádzajúci sa v intraviláne 

obce Heľpa, zapísaný na LV č. 701 vo vlastníctve obce Heľpa  

 

Mgr. Oravkinová otvorila diskusiu, do diskusie sa nikto neprihlásil, dala o návrhu hlasovať 

 

Hlasovanie za: 6 Zibrík, Skladaný, Koreňová,   Fiľo, Oravkinová,  Šťavina,  

  proti: 0   

  zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie číslo 463/2025, ktoré je neoddeliteľnou  

súčasťou zápisnice. 

 

Ing. Oravkinová predniesla návrh zámeru na prenájom majetku 

 

a návrh uznesenia 

zámer na prenájom majetku 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9aa ods.2 písm. e) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a v súlade so zásadami hospodárenia 

s majetkom obce zverejnenými na webovom sídle obce www.helpa.sk , a to: 

časti pozemku na  parcele KNC č. 1337/1,  o výmere 1,12 m2, druh pozemku – zastavaná 

plocha a nádvorie, nachádzajúci sa v intraviláne obce Heľpa, zapísaný na LV č. 701 vo 

vlastníctve obce Heľpa  

za cenu 50,- Eur/m2  t.j. 1,12 m2 x 50,- Eur = 56,- Eur, 

pre užívateľa: GLS General Logistics System Slovakia, s.r.o., Budča 1039, 962 33 Budča, 

IČO:36624942 

na obdobie:  5 rokov 

Odôvodnenie osobitného zreteľa: 

Uvedený pozemok sa nachádza v blízkosti budovy pošty. Žiadateľ plánuje na predmetnom 

pozemku umiestniť balíkomat, ktorý bude slúžiť na prijímanie a odosielanie zásielok čím 

spĺňa podmienku verejnoprospešného účelu preto   definujeme zámer prenajať tento pozemok 

ako prípad hodný osobitného zreteľa.  

Prenájom pozemku bude mať vplyv na príjmovú časť rozpočtu. 

http://www.helpa.sk/
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Mgr. Oravkinová otvorila diskusiu, do diskusie sa nikto neprihlásil, dala o návrhu hlasovať 

 

Hlasovanie za: 6 Zibrík, Skladaný, Koreňová,   Fiľo, Oravkinová,  Šťavina,  

  proti: 0   

  zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie číslo 464/2025, ktoré je neoddeliteľnou  

súčasťou zápisnice. 

 

Ing. Oravkinová predniesla žiadosť p. Ing. Jankova PhD 

a podala návrh na uznesenie 

 

Obecné zastupiteľstvo  v Heľpe schvaľuje:  

 

poskytnutie finančného príspevku vo výške 500,- Eur na zabezpečenie nákladov na vydanie 

cestopisnej publikácie pre Ing. Jozefa Jankova, PhD, bytom Heľpa, Hlavná 202/134. 

 

Mgr. Oravkinová otvorila diskusiu 

 

Koreňová – v utorok zasadala finančná komisia, ekonómka našla 500 eur v rozpočte, je na 

nás, či to schválime 

Šťavina – ďakuje finančnej komisii, že sa našla hotovosť 

 

Mgr. Oravkinová dala o návrhu hlasovať 

 

Hlasovanie za: 6 Zibrík, Skladaný, Koreňová,   Fiľo, Oravkinová,  Šťavina,  

  proti: 0   

  zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie číslo 465/2025, ktoré je neoddeliteľnou  

súčasťou zápisnice. 

 

K bodu č. 5 – Schvaľovanie zmlúv 

 

Ing Oravkinová predniesla návrh na uznesenie 

 

Obecné zastupiteľstvo  v Heľpe schvaľuje:  

 

Dodatok č. 1 k Zmluve o dielo č. 2024/1 zo dňa 19.12.2024 so spoločnosťou Extravagance 

AA s.r.o., so sídlom Fraňa Kráľa 1224/4, 977 01 Brezno, IČO: 46809724, ktorej predmetom 

je  predĺženie termínu na predloženie projektovej dokumentácie pre stavebné povolenie 

stavby „Stavebné úpravy a modernizácia objektu Dom služieb Heľpa“ 
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Mgr. Oravkinová otvorila diskusiu, do diskusie sa nikto neprihlásil, dala o návrhu hlasovať 

 

Hlasovanie za: 6 Zibrík, Skladaný, Koreňová,   Fiľo, Oravkinová,  Šťavina,  

  proti: 0   

  zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie číslo 466/2025, ktoré je neoddeliteľnou  

súčasťou zápisnice. 

 

Ing. Oravkinová predniesla návrh na uznesenie: 

 

Obecné zastupiteľstvo  v Heľpe schvaľuje:  

 

a) Zabezpečenie realizácie aktivít projektu po schválení žiadosti o NFP   

 pre projekt: 

„Rekonštrukcia amfiteátra v obci Heľpa “  

Operačný program:  Slovensko   

Kód výzvy: PSK-MIRRI-014-2024-ITI-EFRR  

Priorita :  5P1. Moderné regióny 

Špecifický cieľ: RSO5.2. Podpora integrovaného a inkluzívneho sociálneho, 

hospodárskeho a environmentálneho miestneho rozvoja, kultúry, prírodného 

dedičstva, udržateľného cestovného ruchu a bezpečnosti v iných ako mestských 

oblastiach (EFRR) 

Opatrenie: 5.2.5 Investície do kultúrneho a prírodného dedičstva, miestnej a 

regionálnej kultúry, manažmentu, služieb a infraštruktúry podporujúcich komunitný 

rozvoj a udržateľný cestovný ruch 

Fond: EFRR - Európsky fond regionálneho rozvoja (2021-2027) 

Celková predpokladaná suma  projektu : 419 505,94  

b) Financovanie projektu z vlastných zdrojov vo výške neoprávnených výdavkov 

v predpokladanej sume 33 428,13  (v prílohe tabuľku financovania projektu )   

c) poveruje starostu obce na  podpísanie  zmluvy o poskytnutí  NFP pre uvedený projekt

  

Dôvodová správa  

Toto uznesenie je povinnou prílohou súčinnosti pred návrhom zmluvy o poskytnutí NFP, 

ktoré bolo obci z MIRRI doručené dňa 11.2.2025 a je ním potrebné preukázať , že: 

- obec má zabezpečené finančné zdroje na spolufinancovanie neoprávnených 

výdavkov projektu   

- starosta obec  je oprávnený podpísať zmluvu o poskytnutí NFP a uvedený projekt 

realizovať.  

 

Mgr. Oravkinová otvorila diskusiu, do diskusie sa nikto neprihlásil, dala o návrhu hlasovať 
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Hlasovanie za: 6 Zibrík, Skladaný, Koreňová,   Fiľo, Oravkinová,  Šťavina,  

  proti: 0   

  zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie číslo 467/2025, ktoré je neoddeliteľnou  

súčasťou zápisnice. 

 

Obecné zastupiteľstvo  v Heľpe schvaľuje:  

 

Zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena uzatvorenú podľa §50a a §151n 

zákona č.40/1964 Zb. Občianskeho zákonníka  na časti parcely KNC 1861/1 v katastrálnom 

území obce Heľpa, zapísanej na LV č. 2798 v prospech oprávneného:  

Jozef Oravkin, nar.10.9.1968, bytom Na Holom vrchu 12, 841 06 Bratislava 

 

Mgr. Oravkinová otvorila diskusiu, do diskusie sa nikto neprihlásil, dala o návrhu hlasovať 

 

Hlasovanie za: 6 Zibrík, Skladaný, Koreňová,   Fiľo, Oravkinová,  Šťavina,  

  proti: 0   

  zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie číslo 468/2025, ktoré je neoddeliteľnou  

súčasťou zápisnice. 

 

Ing. Oravkinová predniesla návrh na uznesenie: 

 

Obecné zastupiteľstvo  v Heľpe schvaľuje:  

 

Zmluvu o dielo so spoločnosťou Klima – Therm Prešov, s.r.o., so sídlom Buclovany 49, 086 

43 Buclovany, IČO: 47424532 predmetom, ktorej sú stavebné práce v celkovej  sume 

1.080.440,77 Eur s DPH. 

 

-názov projektu: Obnova budovy základnej školy v obci Heľpa, 

-kód projektu: 401201FCZ3 

-kód výzvy: PSK-SIEA-002-2023-DV-EFRR 

- z programu Slovensko 

- spolufinancované Európskym fondom regionálneho rozvoja 

 

Mgr. Oravkinová otvorila diskusiu, do diskusie sa nikto neprihlásil, dala o návrhu hlasovať 

 

Hlasovanie za: 6 Zibrík, Skladaný, Koreňová,   Fiľo, Oravkinová,  Šťavina,  

  proti: 0   

  zdržal sa: 0 
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Uznesenie bolo schválené 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie číslo 469/2025, ktoré je neoddeliteľnou  

súčasťou zápisnice. 

 

Ing Oravkinová predniesla návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo  v Heľpe schvaľuje:  

 

1. Zmluvu o dielo so spoločnosťou SLOS s.r.o., IČO: 36644749, so sídlom: Nám. 

Ľudovíta Štúra 24, 974 05 Banská Bystrica,  v celkovej  sume 110.290,51 Eur s DPH, 

ktorá je výsledkom verejného obstarávania. Zmluva sa uzatvára v rámci projektu: 

Zníženie svetelného znečistenia a zvýšenie bezpečnosti v obci Heľpa, pre ktorý má 

obec schválenú podporu vo forme dotácie Environmentálneho fondu v sume 

69.999,30 Eur. 

 

2. Spolufinancovanie všetkých výdavkov nad rámec schválenej dotácie, súvisiacich 

s realizáciou tohto projektu ( t.j. min. 40.291,21Eur). 

 

3. Realizáciu projektu po nadobudnutí účinnosti o dielo. 

 

Mgr. Oravkinová otvorila diskusiu, do diskusie sa nikto neprihlásil, dala o návrhu hlasovať 

 

Hlasovanie za: 6 Zibrík, Skladaný, Koreňová,   Fiľo, Oravkinová,  Šťavina,  
  proti: 0   

  zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie číslo 470/2025, ktoré je neoddeliteľnou  

súčasťou zápisnice. 

 

Ing. Oravkinová predniesla návrh na uznesenie 

Obecné zastupiteľstvo  v Heľpe schvaľuje:  

 

Dodatok č.1 ku Zmluve o nájme nebytových priestorov zo dňa 5.3.2020 so spoločnosťou 

Stebila, s.r.o., so sídlom Podháj 5309/45, 977 04 Banská Bystrica, IČO:45611645 

Mgr. Oravkinová otvorila diskusiu 

Fiľo – do r. 2030 – má to opodstatnenie? Chcú aj zmenu platenia? 

Oravkinová - áno 

 

Hlasovanie za: 6 Zibrík, Skladaný, Koreňová,   Fiľo, Oravkinová,  Šťavina,  

  proti: 0   

  zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie číslo 471/2025, ktoré je neoddeliteľnou  

súčasťou zápisnice. 
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Ing. Oravkinová predniesla návrh na uznesenie: 

 

Obecné zastupiteľstvo  v Heľpe schvaľuje:  

 

Zmluvu o výpožičke so spoločnosťou Denné centrum Impulz, n.o., so sídlom 072 34 Lúčky 

105, IČO: 45746800, ktorej predmetom je výpožička kartotéky v celkovej hodnote 1.284,- 

Eur 

Mgr. Oravkinová otvorila diskusiu, do diskusie sa nikto neprihlásil, dala o návrhu hlasovať 

 

Hlasovanie za: 6 Zibrík, Skladaný, Koreňová,   Fiľo, Oravkinová,  Šťavina,  

  proti: 0   

  zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie číslo 472/2025, ktoré je neoddeliteľnou  

súčasťou zápisnice. 

 

K bodu č. 6 – Zmena rozpočtu Obce Heľpa na rok 2025 rozpočtovým opatrením 

č.1/2025 

 

Mgr. Tkáčiková – materiál bol prerokovaný na finančnej komisii, bolo všetko zohľadnené na 

príjmovú a výdavkovú časť rozpočtu 

Navrhla uznesenie 

 

Obecné zastupiteľstvo  v Heľpe schvaľuje:  

 

zmenu rozpočtu obce Heľpa na rok 2025 podľa ekonomickej aj programovej štruktúry 

rozpočtovým opatrením č.1/2025 v súlade s ustanovením §14 ods.2 písm. b), c), zákona č. 
583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v z.n.p. a povoľuje prekročenie a viazanie príjmov, výdavkov na 

príslušných položkách rozpočtu uvedených v priloženej tabuľke, ktorá tvorí súčasť tohto 

opatrenia.  

 

Koreňová – finančná komisia prešla rozpočet, ekonómka vysvetlila položky, súhlasí so 

zmenou. Navrhuje schválenie 

 

Mgr. Oravkinová otvorila diskusiu, do diskusie sa nikto neprihlásil, dala o návrhu hlasovať 

 

Hlasovanie za: 6 Zibrík, Skladaný, Koreňová,   Fiľo, Oravkinová,  Šťavina,  

  proti: 0   

  zdržal sa: 0 

 

Uznesenie bolo schválené 

K prejednávanému bodu poslanci prijali uznesenie číslo 473/2025, ktoré je neoddeliteľnou  
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súčasťou zápisnice. 

 

K bodu č. 7 – Kontrola plnenia uznesení 

 

Ing. Beráková -  materiál bol poslaný všetkým poslancom, je aj skutočnosť v akom stave sa 

nachádza plnenie, ak majú poslanci k tomuto nejaké otázky, môžu ich podať  

 

K bodu č. 8 – Rôzne 

 

Starosta – ďakuje za výbornú akciu, znova sme dokázali, že dokážeme spolupracovať, bola 

veľmi dobrá odozva, bolo dobré počasie 

Uznesenie vlády – boli sme vybraní v okrese Brezno na realizáciu – pozemkové úpravy 

v rámci extravilánu – je to verejnou vyhláškou zverejnené 

Fiľo – čo to znamená s pozemkami 

Starosta – prejdeme si to na pracovnom zasadnutí 

Šťavina – bude sa meniť územný plán obce? 

Starosta – áno, vidí to reálne v r. 2026, budeme potrebovať alokovať cca 20000 €e 

Šťavina – je to na viac rokov dopredu? 

Starosta – podľa zákona tento proces by mal byť ukončený do 30 rokov.  

 

K bodu č. 9 – Interpelácie 

 

Fiľo – upozorňuje p. starostu aby nezabudol 23 mil. zo švajčiarska na národné parky, aby sme 

niečo získali aj my 

Starosta – nezabudol na to, registruje to, bude to riešiť 

 

 

K bodu č. 10 - Záver 

 

Starosta - poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie 

 

 

 

 

 

 

 

........................................................    .......................................................                                             

         Pavel Zibrík                         Zdeno Šťavina 

 

 

    ........................................................ 

                     Miroslav Lilko, starosta obce 


